
UISZ Community Summary – Week 38 

广州增城誉德莱外籍人员子女学校-第 38周教学活动总结 

INTRO 简介 
We've come to the final week of the 2021 - 2022 academic year at UISZ. Wow it's been 
such an incredible journey for everyone!  There have been so many exciting activities 
going on this final week also - so let's take a closer look... 

我们来到了 UISZ 2021 - 2022 学年的最后一周。 哇，这对每个人来说都是一次

不可思议的旅程！ 最后一周还有很多激动人心的活动 - 所以让我们仔细看

看...... 

K3 and Y5 Moving On Ceremony
K3 和幼儿园 5 年级的升学典礼

As the school year draws to a close, our K3 and Year 5 students have reached 
the end of an important chapter in their learning journey at UISZ. 
随着学年接近尾声，我们的 K3 和 5 年级学生在 UISZ 的学习之旅中已经进入

了一个重要的篇章。 

K3 students have completed their early years learning, and are officially entering 
primary school! The big world of Y1 awaits them in August, and we are excited 
about the fun they will continue to have as PYP students! 



 

 

K3 学子完成幼儿园的学习，正式进入小学！ 1 年级的大世界在 8 月等待着他

们，我们对他们作为 PYP 学生将继续拥有的乐趣感到兴奋！ 
 

Y5 students successfully demonstrated their learning in action during the PYP 
exhibition! They are now venturing across the road to the secondary building, 
and embarking on their MYP journey… headed towards adolescence and all that 
comes with becoming a teenager! 
 Y5 学生在 PYP 毕业展中成功展示了他们的学习实践！ 他们现在正冒险穿过通

往中学的道路，开始他们的 MYP 之旅……走向青春期以及成为青少年所带来的

一切！ 

 

We wish them well and hope they visit us in primary from time to time! 
我们祝愿他们一切顺利，并希望他们不时来小学拜访我们！ 
 
Have a safe and restful summer vacation! 
度过一个安全而宁静的暑假！ 

 
 



 

 

 

 



 

 

 
 
 
Y10 Graduation Ceremony  
10 年级毕业典礼 

 
Year 10 students head into their DP level studies next year. We are all so proud of their 
hard work and achievements this year. Mr Stu provided some amusing anecdotes 
about each student and showed some embarrassing photos from the past to bring a 
smile to everyones face at the graduation ceremony.  Good luck next year! 

10 年级的学生明年将进入 DP 水平的学习。 我们都为他们今年的辛勤工作和成

就感到自豪。 Stu 先生为每个学生提供了一些有趣的轶事，并展示了一些过去的

尴尬照片，在毕业典礼上让每个人都笑了。 祝下一学年好运连连！ 



 

 

  

 
 



 

 

 
 
 
International Day 
国际日 
International Day took place on Thursday with flag parades and student musical 
performances in the Theatre followed by food stalls in the classrooms where everyone 
could taste typical dishes from different countries.  It was loads of fun! 

国际日于周四举行，剧院举行国旗游行和学生音乐表演，随后教室设有小吃摊，

每个人都可以品尝来自不同国家的典型菜肴。 这很有趣！ 
 



 

 

 

 
 



 

 

 
 

 

 



 

 

 
 

 

 



 

 

 
 
 
 

 



 

 

 

 

 

 



 

 

 
 

 



 

 

 

 

 



 

 

 
 

 



 

 

 



 

 

 



 

 

 



 

 

 



 

 

 
 
 
 

 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 



 

 



 

 

 



 

 

 



 

 

 
 

 



 

 

 
 
FINAL ASSEMBLY  
本学年年终集会 
The final Assembly of the year took place on Friday morningin the Theatre and 
students who have demonstrated outstanding achievements in different categories 
received certificates and trophies.  Congratulations to each and everyone of you! 

本学年年终集会于周五上午在剧院举行，在不同类别中表现突出的学生获得了证

书和奖杯。 祝贺你们每一个人！ 
 

 



 

 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

 

 
 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 

 
 



 

 

 
 
 

 
 



 

 

 
 

 

 
 
BOARDING 
寄宿部 
Students have been busy this past week in Boarding doing various fun activities to 
celebrate the end of term such as sports, board games, and cooking food. 
 过去一周，学生们在寄宿部忙着做各种有趣的活动来庆祝学期结束，例如运动、棋盘游

戏和烹饪食物。 



 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

OUTRO 
总结 
We wish all our hard working students, their parents and caregivers - a restful summer 
vacation.  See you back in early August for the start of the 2022-23 academic year! 
我们祝愿所有努力工作的学生、他们的父母和看护人——度过一个宁静的暑假。 2022-

23 学年开始时，我们在 8 月初见！ 

 
Warmest wishes,  
致以诚挚的问候 
UISZ School & Boarding Community   
广州增城誉德莱外籍人员子女学校走读兼寄宿学校 


